
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 4. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1002
Vil ministeren med henblik på et eventuelt kommende samråd redegøre for, hvilke barrie-
rer der er for, at små virksomheder kan starte bæredygtig produktion af plantebaseret
kost? Er det f.eks. en barriere, at man skal stille depositum, at tilladelser kun gives for 5
år, eller at myndighedernes sagsbehandlingstider kan være op til 1 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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